
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU ODDÍLU ATLETIKY POLICEJNÍHO SPORTOVNÍHO KLUBU 
OLYMP PRAHA, Z. S. - č. 2023/7 
 
Místo a čas konání schůze: výbor oddílu se sešel dne 25. 5. 2023 v 15.30 hodin v 
zasedací místnosti oddílu atletiky ve víceúčelové hale v areálu OLYMP CENTRUM 
SPORTU MINISTERSTVA VNITRA, Za Císařským mlýnem 1063/5, Bubeneč, 170 00 
Praha 7. 
 
Svolání schůze výboru oddílu: schůze výboru oddílu byla svolána předsedkyní oddílu 
atletiky, a to pozvánkou ze dne 18. 5. 2023. publikovanou na webových stránkách 
oddílu atletiky. 
 
Schůze výboru oddílu zahájena v 15:35 hodin předsedkyní oddílu atletiky Naděždou 
Koštovalovou. 
 
Přítomni: 
Naděžda Koštovalová 
Jana Pavlíková 
Matěj Haranta 
Milan Mikunda 
Jindra Linhart 
 
Omluveni: 
Lenka Masná 
Jiří Janoušek 
  
Zapisovatelem zvolena Jana Pavlíková.  
 
Schválen program schůze výboru oddílu: 
 
1. přehled hospodaření, kontrola plateb členských příspěvků, členská evidence, 
2. stížnost Pavla Kudrny ve věci členských příspěvků, 
3. trenérská smlouva Mirka Fliegla, 
4. trenérské zabezpečení přípravky v červnu, 
5. závody přípravek dne 6. 6. 2023,  
6. zabezpečení dětské atletiky na dni MČ Praha 7 4. 6. 2023 
7. letní soustředění, 
8. různé.  
 
1. přehled hospodaření, kontrola plateb členských příspěvků, členská evidence, 
 
Jindřich Linhart přednesl informace o vývoji příjmů a výdajů oddílu se zvláštním 
zřetelem na výběr členských příspěvků. Výbor vzal informace hospodáře oddílu na 
vědomí, stejně jako sdělení sekretariátu klubu, že klub nezíská grant od M. Hl. m P. v 
důsledku pochybení účetního klubu. Vzhledem k tomu, že příčina byla stejná, jako 
v případě neinvestiční dotace Můj klub 2023 od Národní sportovní agentury, výbor 
pověřil předsedkyni oddílu, aby vyzvala prezidium klubu k řešení situace, a to jednak 



personální, dále aby prezidium přijalo takové kontrolní mechanismy, které zamezí 
tomu, aby pochybení osoby odpovědné za odeslání žádostí o dotace či granty zůstalo 
na úrovni klubu neodhaleno. 
 
2. stížnost Pavla Kudrny ve věci členských příspěvků 
 
Prezidiem klubu byla výboru postoupena stížnost Pavla Kudrny ve věci členských 
příspěvků.  
Výbor tuto stížnost bere na vědomí a je toho názoru, že v dané věci postupoval dle 
usnesení členské schůze, respektive dle stanov.  
Výbor zajistí, aby na webových stránkách oddílu byla v příslušné sekci doplněna 
informace o upřesnění pojmu Závodícího člena oddílu pro účely členských příspěvků, 
jak ji ve svém usnesení přijal výbor. 
Výbor se shodnul na tom, že Eva Bedrníková a Vojta Ohlídal mají zaplatit členské 
příspěvky ve výši jako nezávodící, neboť nesplnili podmínky pro to, aby mohli být 
považování za závodící. 
 
3. trenérská smlouva Mirka Fliegla, 
 
Výbor byl informován o vedení tréninků základů sportovní chůze Mirkem Flieglem 
odsouhlasil trenérskou smlouvu s hodinovou odměnu ve výši 250,- Kč s tím, že Mirek 
Fliegl bude měsíčně vykazovat počet tréninkových hodin Jindřichu Linhartovi. 
 
4. trenérské zabezpečení přípravky v červnu 
 
Výbor vzal na vědomí informaci, že ze studijních důvodů nebude moci trenérka 
přípravky Agáta Mikundová v červnu docházet na tréninky. Jmenovaná má paušální 
trenérskou smlouvu. Výbor se shodnul na tom, že za červen nebude jmenované 
poukázána žádná mzda. 
 
Výbor se dále usnesl, že trenéru Martinu Jánskému bude nabídnuta trenérská 
smlouva s hodinovou odměnu ve výši 250,- Kč, neboť je ochoten vykrývat absence 
trenérů přípravky. 
 
5. závody přípravek dne 6. 6. 2023 
 
Dne 6. 6. se na stadionu Olympu uskuteční závody přípravek za účasti našeho 
družstva a družstva AC Sparta Praha. Závodní kancelář zajistí Martin Smetana, časy 
budou měřeny ručně. Startovné stanoveno pro závodníky AC Sparta Praha ve výši 
100 Kč za jeden start, pro domácá závodníky ve výši 50 Kč za jeden start. Naďa 
Koštovalová pověřena zajistit medaile (2 x 4 sady pro dívky a chlapce). 
 
6. zabezpečení dětské atletiky na dni MČ Praha 7 4. 6. 2023 
 
Tuto akci zabezpečí Tereza Viplerová, Jiří Novák, Magda Smolíková a Michal Krčmář 
s tím, že jedna dvojice bude přítomna od 13 do 16 hodin, druhá od 16 do 19 hodin. 
Výbor zajistí dopravu vybavení na místo. 



 
7.  letní soustředění 
 
Výbor konstatoval, že letní soustředění byla oznámena následovně: Krčmář, Novák, 
Smolíková: Litomyšl 22. - 28. 7 - 76 osob, 28. 7. - 4. 8. - 16 osob; Pavlíková + Haranta 
a Viplerová + Ptáčníková a Mikunda 31. 7. - 5. 8. - 33 osob. Ostatní trenéři doposud 
místo a termín letních soustředění nesdělili. 
 
Výbor výše uvedená soustředění schválil s tím, že letos budou ze strany oddílu 
hrazeny pouze náklady na sportoviště. 
 
Příměstské soustředění přípravky bude zrealizováno v termínu 14 – 18. 8. 2023 a 
bude organizačně zajištěno trenéry přípravky. Cenové parametry budou schváleny 
následně. 
 
8.   různé  
 
Výbor bere na vědomí recentní telefonické sdělení vedoucí komise mládeže ČAS Jany 
Sobčíkové, že náš oddíl skutečně nebude zařazen do programu Sportovní střediska 
(SpS) 2024 – 2025, neboť opožděné podání přihlášky do výběrového řízení nelze 
žádným způsobem zhojit. Vzhledem k tomu, že zpracováním a podáním přihlášky byl 
pověřen vedoucí trenér SpS Michal Krčmář, výbor vyzývá Michala Krčmáře, aby ze 
svého pochybení vyvodil osobní odpovědnost. 
 
Pokud jde o zajištění ubytování na MČR, výbor pověřuje Michala Krčmáře přípravou 
podkladů pro objednávku ubytování pro kategorie do U2O. Výbor pověřuje Naďu 
Koštovalovou, aby vyzvala trenéry závodníků U23, kteří budou startovat na MČR 
v Třinci, aby sdělili požadavky na ubytování. 
 
Pokud jde o převzetí části dorostenecké/juniorské skupiny Pavla Kudrny (dříve Jana 
Pleschingera), výbor vyzývá trenéry Pavla Kudrnu a Jiřího Nováka, aby navrhli 
rozdělení svěřenců do odpovídajících skupin s ohledem na zaměření a talent jejich 
svěřenců.  
 
Skončeno a podepsáno v 18:20 hodin. 
 
Jana Pavlíková 


